
Vragen van de SP aan wethouder Voorink over participatie bij de Omgevingsvisie 

Vragen van de SP over de procedure m.b.t. participatie bij de omgevingsvisie.

In juni van dit jaar is de participatieprocedure voor de omgevingsvisie in Hilversum kort na de 
start vanwege tegenvallende ervaringen stil gelegd door het college.

In het persbericht stond destijds dat de procedure na de zomervakantie weer zou worden 
opgepakt.

Meteen na de zomervakantie hebben inwoners een schrijven hebben ontvangen van Hop2040 
die zegt dat binnen afzienbare tijd er weer begonnen zal worden met participatieronden.

Dit roept bij de SP fractie de volgende vragen op:

- Klopt het dat het college binnenkort weer start met de participatierondes voor de 
omgevingsvisie?

- Wanneer kunnen wij als raad informatie over de start van deze participatie ronde 
verwachten?

- De vorige poging te komen tot participatie is niet goed gegaan. Wat gaat het college er nu 
aan doen om het deze keer wel tot een goede participatie te laten komen?

- Hoe ziet de procedure er uit en wat is de nieuwe planning? Wordt hierbij rekening gehouden 
met de aankomende verkiezingen?

vr. groet,

Gregory Dunker / Pierre van Rooden

SP Hilversum


